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Standing Settlement Instruction – Account Balance Surplus 

恆常指示 - 戶口現金剩餘安排 

 

To: Hantec Securities Co., Ltd (“HSCL”) 

致： 亨達証券有限公司 (“亨達”) 

 

I/We hereby irrevocably authorize HSCL to deposit my/our available credit balance (including 

my/our net sale proceeds of securities and/or dividends and interests) to my/our bank account 

specified below on the settlement date:- 

本人/吾等現授權亨達証券有限公司將本人/吾等於亨達証券帳戶內的可提取結餘金額 (包括淨額賣出

股票之款項及/或相關股息和利息) 於交收日當日存入本人/吾等以下所指定的銀行賬戶： 

 

 Bank Name:  

 銀行名稱    ： __________________________________________ 

 Bank A/C No. 

 銀行戶口號碼： __________________________________________ 

 

I/We understand that HSCL has the right to refuse to act on this authorization at its sole and 

absolute discretion. 

本人/吾等明白並同意，亨達對於是否執行此交收指示擁有絕對的酌情權。 

This authorization shall be valid until and unless you have received my/our written notice of 

revocation. 

此交收指示將一直有效，直至 本人/吾等書面通知 貴公司終止此交收指示為止。 

I/We hereby agree to keep you fully indemnified from and against any costs, damages and claims 

whatsoever and howsoever caused by or arising from this authorization. 

本人/吾等同意向亨達承擔一切因此授權所引致之責任，損失及賠償。 

Shall there be any dispute, the decision of HSCL shall be final. 

如有任何爭議，亨達擁有最終決定權。 

 

Client Name:                       Client Signature:  

客 戶 姓 名: _____________________________    客 戶 簽 署: ______________________ 

Client A/C No.:                       Date: 

客戶戶口號碼:  _____________________________    日 期: ____________________________ 

 

_____________________________________________________________________________________ 

For official use only 
_____________________________________________________________________________________ 
 

Client Signature Verified by:                        Inputted by: __________________ 

 

Approved by: ___________________________________Checked by: __________________ 


